

1- Student Book – Page 18

Describe the job you want after graduation. What challenges you expect to face

Many studies were done in the world about English language and its importance in our daily life. I am studying English language at university and after graduation I am planning to achieve my goal that is to become an English teacher. I think it's a good career but I'm sure there will be some challenges in this field like mastering grammar's rules of this language and keeping up-to-date with the latest information about it. I should communicate well with English speakers. I like this international language so much so I will do everything to let my students love it too.

العديد من الدراسات تمت في العالم حول اللغة الإنكليزية وأهميتها في حياتنا اليومية. إنني أدرس اللغة الإنكليزية في الجامعة وبعد التخرج لي خطط لتحقيق هدفي والذي هو أن أصبح متحدثاً بـ لغة إنكليزية. اعتقد أنها سيرة مهنية جيدة لكنني متأكد أنه سيكون هناك بعض التحديات في هذا المجال مثل تمكن من قواعد لهذه اللغة، ومواكبة آخر المعلومات حولها. يتوجب علي التواصل بشكل جيد مع متحدثي اللغة الإنكليزية. أحب كثير هذه اللغة العالمية لذلك سأفعل أي شيء لأجعل طلابي يحبونها أيضاً.

2- Student Book – Page 26

Write about a personal experience in which you failed but then you could achieve your target

We all know that the internet is very important in our daily life. I decided to use it and become a good user but I failed for the first time because I didn't know how to use the computer and my English was very poor. I had a good idea. First I started a course about computer using and became a very good user, then I followed many courses in English language. At last I was ready to achieve my goal that is to be able to surf the internet. I did it and became very happy that I am updated about the world around me through the internet.

حينما تعلم ان الانترنت مهم جداً في حياتنا اليومية، قررت ان استخدمها وأصبح مستخدم جيد لكنني فشلت للمرة الأولى لأنني لم أعرف كيف استخدم الحاسوب ولغتي الإنكليزية كانت فقيرة جداً. خطرت لي فكرة جيدة. أولاً بدأت بـ دورة تدريبية عن الحاسوب وأصبحت مستخدم جيد. ثم اتعت دورات عدة في اللغة الإنكليزية. أخيراً كنت جاهزاً لأحقق هدفي وهو ان أستطيع تصفح الانترنت. فعلتها وأصبحت سعيد جداً بسبب ذلك. آخر تطورات العالم من حولي من خلال الانترنت.

3- Student Book – Page 38

Write about healthcare in Syria nowadays

Healthcare is considered one of the most important issues in the world. that's why the Syrian government is working hard to develop and support this vital sector. Syrian citizens are treated free in public hospitals. Healthcare in Syria has undergone modernization and updating so many times and nowadays we can easily notice how the medical sector is provided with the latest medical equipment so that the government can take care of its citizens and keep them in a good health.

تعتبر الرعاية الصحية كواحدة من أهم المواضيع في العالم. لذلك فإن الحكومة السورية تعمل جاهدة لتطوير ودعم هذا القطاع الحيوي للمواطنين السوريين بالتعاون مع الجهات العامة. خصصت العناية الصحية في سوريا لتحديثات وتطويرات لعدة مرات وفي هذه الأيام يمكننا ان نلاحظ بسهولة كيف ان القطاع الطبي مزود بآخر الأجهزة الطبية ما يمكن الحكومة ان تهتم بمواطنيها وتبقيهم بصحة جيدة.

Write about the role of engineering in the modern world

Our world has been changing since ancient times. There are many factors that contribute to make it better and more beautiful world to live in. Different sciences are considered crucial components in this changing and one of them is engineering. Civil engineers and architectures have changed our world from its traditional form to the beautiful modern world that we see today. Starting from houses, streets, malls, companies and ending with the whole buildings in the country, ^{house} has changed and became modern.

قد صار عالمنا يتغير منذ الأوقات القديمة. هناك عوامل عديدة تشارك لتجعله عالم أفضل وأجمل لنعيش فيه. علوم مختلفة تعتبر عناصر مهمة في هذا التغيير وواحد منها هو الهندسة المدنية وهندسة العمارة غيّرت العالم من شكله التقليدي إلى عالم جميل ومعاصر والذي نراه اليوم. بدءاً من الشوارع، الأسواق الكبيرة، الشركات ونهاية بكل المباني في البلد تغيرت وأصبحت حديثة.

5- Student Book – Page 60

Write about a person's rights and duties in society

Human beings live together in large groups called societies. To make life easy and comfortable there should be laws in the society. Laws mean that you have your rights as a citizen and you also have duties. Citizens' rights include learning at schools, medical treatment, good buildings and justice in the country. Duties on the other hand means that we should protect our country. Keep our society clean, love each other and cooperate to make our life better.

يعيش البشر سوياً في مجموعات كبيرة تدعى مجتمعات. لجعل الحياة سهلة ومرحة يجب أن يكون هناك قوانين في المجتمع. القوانين تعني أنك لديك حقوق كمواطن وأيضاً لديك واجبات. تتضمن حقوق المواطنين التعلم في المدارس، العلاج الطبي، المباني الجيدة والعدالة في البلد. الواجبات من ناحية أخرى تعني أننا يتوجب علينا أن نحمي بلدنا، نبقى مجتمعنا نظيف، نحب بعضنا البعض ونتعاون لجعل حياتنا أفضل.

6- Student Book – Page 66

Write to your school magazine about students' rights and duties at school

To the school magazine,

Most students consider school as their second home. They spend most of their time here. Students have rights so our school should provide all the things they need like good and clean classes, books, tools, laboratories, playgrounds and good teachers. Students on the other hand should do their duties in a good way. They should keep their classes clean. They should follow the school rules, do their homework, cooperate to keep their school in a good condition and study hard to be successful students and achieve their goals.

الى المجلة المدرسية

معظم الطلاب يعتبرون المدرسة بيتهم الثاني. هم يمضون معظم وقتهم هنا. الطلاب لديهم حقوق لذلك فمدرستنا يجب ان توفر كل الاشياء التي يحتاجونها مثل الصفوف الجيدة والنظيفة، الكتب، المختبرات، الملاعب والمعلمون الجيدون. الطلاب من ناحية اخرى يجب ان يقوموا بواجباتهم بطريقة جيدة. يتوجب عليهم المحافظة على صفوفهم نظيفة. يتوجب عليهم اتباع قوانين المدرسة، القيام بوظائفهم، التعاون للمحافظة على مدرستهم بحالة جيدة والدراسة بجد ليجتهدوا طلاب ناجحين ويحققوا اهدافهم.

7- Student Book – Page 75

Write about environmental health

We all live, eat, drink, sleep and do many things on this planet, but are we taking care of this place? Environmental health is a very important issue because if we don't protect our environment well and stop harming it, we will not survive and be able to continue. First we should work together to keep our environment clean. Next, we have to protect it from any damage like fires. Also, it's very important to improve it like planting more trees, cleaning rivers and use its resources in a good way. This is our environment so we have to keep it healthy.

جميعنا يأكل، يشرب، ينام ونقوم بالعديد من الأشياء في هذا الكوكب، لكن هل نحن نهتم بهذا المكان؟ الصحة البيئية موضوع مهم جداً لأننا في حال أننا لم نحمي بيئتنا بشكل جيد ونوقف عن الأضرار بها فلن ننجو ونتمكن من الاستمرار. أولاً يتوجب علينا أن العمل سوياً لنقضي بيئتنا نظيفة. بعد ذلك، يتوجب علينا حمايتها من أي ضرر مثل الحرائق. أيضاً من المهم جداً أن نحسنها مثل أن نزرع أشجار أكثر، ننظف الأنهار ونستخدم مواردها بشكل جيد. هذه بيئتنا لذلك علينا أن نقيها صحية.

8- Student Book – Page 82

Write a message to a doctor in the forum asking for advice

To Dr. bassam – member of the forum

I am writing to you to get your advice about my medical problem. Days ago, I felt some pain in my ankle while playing football with my friends. My family asked me to go soon to the medical clinic. I am going tomorrow to our local medical Centre, but I want to take your advice about my problem first. What should I do first? What are the steps for treating my ankle? I know we are far away from each other, but I prefer getting your advice before visiting any medical centre here.

Thanks a lot

الى الدكتور بسام – العضو في التجمع الطبي
انني اكتب لك لأحصل على نصيحتك حول مشكلتي الصحية. من أيام مضت شعرت ببعض الألم في كاحلي بينما كنت ألعب كرة القدم مع أصدقائي. طلبت مني عائلتي أن أذهب مباشرة إلى العيادة الطبية. انني ذاهب غداً إلى المركز الطبي المحلي لكنني أريد أن اخذ نصيحتك حول مشكلتي أولاً. ماذا يتوجب علي أن أفعل أولاً؟ ما هي الخطوات لعلاج كاحلي. أعلم اننا بعيدين عن بعضنا البعض لكنني افضل الاخذ بنصيحتك قبل زيارة المركز الطبي هنا.

9- Student Book – Page 98

Write an article about rights and duties and how to be a good citizen

Human beings live together in large groups called societies. To make life easy and comfortable there should be laws in the society. Laws mean that you have your rights as a citizen and you also have duties. citizens' rights include learning at schools, medical , good buildings and justice in the country. Duties on the other hand means that we should protect our country. Keep our society clean, love each other and cooperate to make our life together better.

يعيش البشر سوياً في مجموعات كبيرة تدع مجتمعات. لجعل الحياة سهلة ومريحة يجب أن يكون هناك قوانين في المجتمع. القوانين تعنى أنك لديك حقوق كمواطن وأيضاً لديك واجبات. تتضمن حقوق المواطنين التعلم في المدارس، العلاج الطبي، المساواة العادلة في البلد. الواجبات من ناحية أخرى تعنى أننا بتوجب علينا ان نحمي بلدنا، نبقى مجتمعنا نظيف، نحب بعضنا البعض وتعاون لجعل حياتنا افضل.

10- Student Book – Page 107

Write a reply to someone who is going to visit China soon giving him tips and pieces of advice about customs in China

Dear Ali,

You emailed me telling that you are visiting China next month. I am writing to you wishing you a good luck and nice stay. Since we are close friends, I will give you some pieces of advice. Chinese people are so punctuate so be careful if you give one of them a certain time for a meeting or doing something never be late or they will feel angry. In addition, they are so honest therefore avoid lying in any condition because you will lose their trust quickly. I wish you a great stay,

See you soon

Ahmad

عزيزي علي
لقد أرسلت الي ايميل بانك ستزور الصين الشهر القادم. انني اكتب متمنياً لك حظاً موفقاً وإقامة جميلة. حيث اننا اصدقاء مقربون سأعطيك بعض النصائح. الصينيون دقيقون جداً في مواعيدهم لذلك كن حريصاً عندما تعطي واحداً منهم وقت معين للقاء او القيام بشيء ما اياك أن تتأخر او انهم سيغضبون. كذلك، هم صادقون جداً وبالتالي تجنب الكذب بأية حال لأنك ستفقد ثقتهم بسرعة. أتمنى لك إقامة رائعة.

أراك قريباً
أحمد

11- Student Book – Page 117

Write about different uses of artificial intelligence in our modern life

Our world is changing and becoming batter through our whole life. One of the great discoveries is artificial intelligence which has so many uses in our daily life. First, many famous cars companies are using this technology to reduce dangers and work accurately and fast. Robots nowadays can replace people in dangerous areas and this is good. In addition, robots help doctors a lot. They can do complex operations accurately so that doctors can avoid mistakes which may happen suddenly and can harm patients. Artificial intelligence is a great revolution in our modern world.

عالمنا يتغير ويصبح أفضل طوال حياتنا. واحد من اعظم الاكتشافات هو الذكاء الاصطناعي والذي له الكثير من الاستخدامات في حياتنا اليومية. أولاً، العديد من شركات السيارات المشهورة تستخدم هذه التكنولوجيا لتقلل المخاطر وتعمل بدقة وسرعة. الروبوتات هذه الأيام تستطيع أن تحل محل البشر في المناطق الخطرة وهذا جيد. كذلك، الروبوتات تساعد الأطباء كثيراً. بإمكانها أن تقوم بعمليات معقدة بدقة بحيث ان الأطباء يتجنبون الأخطاء والتي يمكن أن تحدث صدفة ويمكن أن تؤدي المرضى. الذكاء الاصطناعي يعتبر ثورة في عالمنا المعاصر.

12- Student Book – Page 125

The Internet could be a very positive step forwards education – organization and participation in a meaningful society

Modern world is described in many different ways, but we all agree that the internet is the most well-known property of this world because it changed our planet to a small place where you can get things, contact people and achieve works very quickly. If we use the internet in our life's different fields like education and organization, sure it will make a great difference and it will make life easy, comfortable and advanced.

يُوصف العالم المعاصر بطرق مختلفة، لكننا جميعاً نتفق ان الإنترنت هي الصفة الأشهر لهذا العالم لأنها غيرت كوكبنا الى مكان صغير حيث يمكننا الحصول على الأشياء، التواصل مع الأشخاص وإنجاز الاعمال بشرة كبيرة. في حال اننا استخدمنا الإنترنت في مجالات حياتنا المختلفة مثل التعليم والتنظيم، بالتأكيد سيشكل ذلك فرق كبير وسيجعل الحياة سهلة، مريحة ومنقدمة.

13- Activity Book – Page 12

Write about a personal experience in which you have made an important decision that changed your life

I will never forget the day when I went to visit a friend. It changed my life. My friends spent their good time playing computer games and surfing the internet, but I couldn't because I didn't know how to use the computer or get into the internet and I felt very sad.

Later, I have taken many courses about computer and the internet and became an excellent user. when we met again we played games together and I was very happy.

لن انسى أبداً اليوم الذي ذهبت فيه لزيارة احد أصدقائي. لقد غير حياتي. قضى أصدقائي وقتهم وهم يلعبون ألعاب الكمبيوتر ويدخلون الإنترنت، لكنني لم أستطع لأنني لم أعرف كيف أستخدم الكمبيوتر أو أدخل الإنترنت وشعرت بالحزن الكبير. لاحقاً خضعت للعديد من الدورات حول الكمبيوتر والإنترنت وأصبحت مستخدم ممتاز. عندما تقابلنا مجدداً، لعبنا سوياً وكنت مسرور جداً.

14- Activity Book – Page 26

Write an essay about someone who has influenced you to be the best version

I am a hardworking man who is looking all the time for the best. It started when I was 14 that I read about the career about the great scientist Edison who failed so many times but he continued until achieving his goal that is light discovery. I was affected greatly by his busy career. Continuous work for me became a passion. " never stop" became my motto for the rest of my life. In fact, following that man's steps made me a successful person who has a great career as an engineer. I am so happy about being affected by Edison.

إنني رجل محدد والذي يتطلع طوال الوقت نحو الأفضل. بدأ الأمر عندما كنت في الرابعة عشر من عمري حيث قرأت عن العالم العظيم إديسون والذي فشل الكثير من المرات حتى حقق هدفه وهو اكتشاف الضوء. لقد تأثرت كثيراً بهذه السيرة المهنية الملهمة بالعمل. لقد أصبح العمل المستمر عشق بالنسبة لي. "لا تتوقف مطلقاً" أصبح شعار لي لبقية حياتي. في الواقع، تتبع خطى ذلك الرجل جعلني رجلاً ناجحاً والذي كان لديه سيرة مهنية ناجحة كمهندس. أنا سعيد جداً لتأثري بإديسون.

15- Activity Book – Pages 30

Write about a medical invention

People have been working all time to develop their life and make it better. One of the fields that has been developed greatly is the medical field. In fact, medical robots for example are considered one of the greatest inventions that have ever been seen. This invention made a revolution in the medical sector as doctors became able to do all surgeries without cutting the body of the patient. Most surgeries became safer, faster and more accurate because of this great invention. We all hope to see more of these great inventions in our life.

قد صار للناس فترة من الزمن وهم يعملون طوال الوقت لتطوير حياتهم وجعلها افضل. واحداً من المجالات والذي تطور بشكل كبير هو المجال الطبي. في الواقع، الروبوتات الطبية مثلاً تعتبر واحدة من اعظم الاكتشافات التي شهدتها العالم. هذا الاكتشاف صنع ثورة في القطاع الطبي حيث الاطباء تمكنوا من اداء جميع الجراحات بدون قطع جسم المريض. معظم الجراحات اصبحت اكثر اماناً، اسرع واكثر دقة بسبب الاكتشاف العظيم. جميعنا نأمل ان نرى أكثر من هذه الاختراعات العظيمة في حياتنا.

16- Activity Book – Page 38

Write a description of a recent engineering project

Al Maktoum national airport in Dubai is considered one of the largest engineering projects in the middle east. It has a huge area that holds everything needed to serve passengers coming to or leaving the united Arab Emirates. The design of the airport is very beautiful and modern according to the latest designs in the world. All sections of the airport were built so that passengers can easily get into it, deliver their luggage to the staff, and get the boarding pass then wait near their gates to get into their planes. All passengers feel comfortable while moving inside the airport because its design was done so that everything runs smoothly and quickly. It is really a great engineering project.

مطار المکتوم الدولي في دبي يعتبر واحداً من أعظم المشاريع الهندسية في الشرق الأوسط. له مساحة هائلة والتي تتسع لكل شيء لازم لخدمة المسافرين القادمين والمغادرين للامارات العربية المتحدة. تصميم المطار جميل جداً ومعاصر حسب أحدث التصاميم في العالم. بنيت جميع اقسام المطار بحيث أن المسافرين يصلون إليها بسهولة، يسلمون أمتعتهم للموظفين المختصين ويحصلون على بطاقة صعود الطائرة ثم ينتظرون قرب نوابئهم لصعود طائرتهن. جميع المسافرين يشعرون بالراحة بينما يتنقلون داخل المطار لان تصميمه تم بحيث ان كل شيء يجري بسهولة وسرعة. حقاً انه مشروع هندسي عظيم

17- Activity Book – Page 49

Write about government efforts in Syria to improve education at schools

Syrian people has been enjoying their education being free for a long time. The Syrian government has its own strategy about education so it is one of the natural rights of Syrian kids. It is totally free. A lot of efforts have been made by the government to build schools all over the country, provide schools with everything needed for learning and looking for the latest tools for developing learning process in Syria starting with employing experienced teachers and ending with the continuous progress of teaching process as a whole. Nowadays, the Syrian government is planning to provide blind students with a special course for studying. It is making all efforts needed for an advanced education process in Syria.

قد صار للناس السوريون يتمتعون بتعليمهم كونه مجاني لوقت طويل. إن للحكومة السورية استراتيجيتها حول التعليم لذلك فهو حق من الحقوق الطبيعية للأطفال. إنه مجاني بالكامل. الكثير من الجهود بذلت من قبل الحكومة لبناء المدارس في كل أرجاء البلاد، تزويد المدارس بكل ما يلزم للتعليم والبحث عن أحدث الأدوات لتطوير العملية التعليمية في سوريا بدءاً بتوظيف المعلمين ذوي الخبرة وانتهاء بالتنظيم المستمر للعملية التعليمية ككل. في هذه الأيام الحكومة السورية تخطط لتزويد فاقدي البصر بمناهج خاصة للدراسة. أنها تبذل كل الجهود اللازمة لعملية تعليمية متطورة في سوريا.

18- Activity Book – Page 56

Write a CV

كتابة على السبورة مع الشرح

19 - Activity Book – Page 64

What can help you for a career as a nurse

Becoming a nurse is very rewarding career because you are taking care of people who are sick and this is very good, but I want to be a nurse so I have to follow some particular courses on how to assist doctors and surgeons in the operation room. I have to be patient, accurate and calm because nursing needs me to be stable while doctors are doing their jobs. Knowing medicines and how to use medical equipment helps me a lot in this job because this can help us to avoid any mistake that could happen suddenly. In fact, becoming a nurse is a job that requires many important properties and skills.

إن تصبح ممرضا هي سيرة مهنية محزية لأنك تهتم بالأشخاص المرضى وهذا جيد جداً لكنني أريد أن أكون ممرض لذلك على اتباع بعض المناهج الخاصة على كيفية مساعدة الأطباء والجراحين في غرفة العمليات. على أن أكون صبوراً، دقيقاً وهادئاً لأن التمريض يتطلب مني أن أكون مستقراً بينما الأطباء يقومون بعملهم. معرفة الأدوية وكيفية استخدام الأجهزة الطبية يساعدني كثيراً في هذا العمل لأن هذا يمكن أن يساعدنا لتجنب أي خطأ يمكن أن يحصل فجأة. في الواقع أن تصبح ممرضا عمل يتطلب مواصفات ومهارات مهمة عديدة .

20 - Activity Book – Page 70

Write about effects of food on our brains and bodies

We all know that what we eat affects us. There are so many kinds of food around us but we can't eat everything we have because choosing the right kind of food for our bodies is very important. Food selection should be accurate because our brain and body need certain elements that exist in our food in a certain time which means food should provide our brains and bodies with the needed elements to keep our health and avoid harming ourselves. Vitamins and other elements exist in food but we have to choose correctly to stay in a balanced condition during our life.

جميعنا يعلم أن ما نأكل يؤثر علينا، هناك الكثير من أنواع الطعام حولنا لكننا لا نأكل كل شيء نحن نملكه لأن اختيار النوع الصحيح من الطعام لأجسامنا مهم جداً. اختيار الطعام يجب أن يكون دقيقاً لأن عقولنا وأجسامنا تحتاج عناصر معينة موجودة في طعامنا في وقت ما يعني أن الطعام يجب أن يزود عقولنا وأجسامنا بالعناصر اللازمة للمحافظة على صحتنا وتجنب إيذاء أنفسنا. الفيتامينات والعناصر الأخرى تتواجد في الطعام لكن علينا اختيار بشكل صحيح لنبقى بحال متزنة خلال حياتنا.

21- Activity Book – Page 79

The importance of law in people's lives

Human beings live together in large groups called societies. To make life easy and comfortable there should be laws in the society. Laws mean that you have your rights as a citizen and you also have duties. citizens' rights include learning at schools, medical treatment , good buildings and justice in the country. Duties on the other hand means that we should protect our country. Keep our society clean, love each other and cooperate to make our life better.

يعيش البشر في مجموعات كبيرة تدعى المجتمعات. لجعل الحياة سهلة ومريحة يجب ان تكون هناك قوانين في المجتمع. القوانين تعني انك تمتلك حقوقك كمواطن وايضاً عليك واجبات. حقوق لمواطنين تتضمن التعلم في المدارس، العلاج الطبي، المباني الجيدة والعدالة في البلد. الواجبات من ناحية اخرى تعني ان يتوجب علينا حماية بلدنا . نحافظ على مجتمعنا نظيف، نحب بعضنا البعض ونتعاون لجعل الحياة افضل

22- Activity Book – Page 87

Write to people who are going to visit your country and don't know about it

I am writing to people who would like to visit my country Syria and don't know about it. Syria is a very beautiful country. It has an ancient history so you will see ruins belongs to many ancient civilizations. The nature here is amazing. You will enjoy hiking in the coastal mountains, windsurfing in the sea and camping in the coastal plains. In addition, art in Syria is rich and origin like music, songs and poetry. Handicrafts are also another amazing thing that you are going to enjoy. Deserts on the other hand are great. Finally, people in Syria welcoming and friendly. Hope you nice stay.

انني اكتب للأشخاص الراغبين بزيارة بلدي سوريا ولا يعلمون عنها. ان سوريا هي بلد جميل جداً. لديها تاريخ قديم لذلك فانك سترى الاثار التي تنتمي لحضارات قديمة عديدة. الطبيعة مذهشة. سوف تستمتع بالتسلق في الجبال الساحلية، ركوب الأمواج في البحر والتخييم في السهول الساحلية. كذلك، الفن في سوريا غني وأصيل مثل الموسيقى، الأغاني والشعراء. الحرف اليدوية هي ايضا شيء مدهش اخر سوف تتمتع به. الصحارى من ناحية أخرى عظيمة. اخيراً الناس في سوريا مرحبين وودودين. أتمنى لك إقامة جيدة.

23 - Activity Book – Page 95

Write about the role of robots to enhance human healthcare

Our world is changing and becoming batter through our whole life. One of the great discoveries is artificial intelligence which has so many uses in our daily life. First, many famous cars companies are using this technology to reduce dangers and work accurately and fast. Robots nowadays can replace people in dangerous areas and this is good. In addition, robots help doctors a lot. They can do complex operations accurately so that doctors can avoid mistakes which may happen suddenly and can harm patients. Artificial intelligence is a great revolution in our modern world.

عالمنا يتغير ويصبح أفضل طوال حياتنا. واحد من أعظم الاكتشافات هو الذكاء الاصطناعي والذي له الكثير من الاستخدامات في حياتنا اليومية. أولاً، العديد من شركات السيارات المشهورة تستخدم هذه التكنولوجيا لتقلل المخاطر وتعمل بدقة وسرعة. الروبوتات هذه الأيام تستطيع أن تحل محل البشر في المناطق الخطرة وهذا جيد. كذلك، الروبوتات تساعد الأطباء كثيراً. بإمكانها أن تقوم بعمليات معقدة بدقة بحيث ان الأطباء يتجنبون الأخطاء والتي يمكن أن تحدث صدفة ويمكن أن تؤذي المرضى. الذكاء الاصطناعي يعتبر ثورة في عالمنا المعاصر.

24 - Activity Book – Page

Write about an argument for or against e-learning at school

E-learning at schools became a popular issue in recent years especially because of the diseases that struck the whole world. I will discuss this subject in general. E-learning for me is not an effective tool for teaching students and it has so many negative effects. First, students will no more follow the school's principles. Also, there will not be educational society anymore and students will lose personal contacts with each other. Finally, e-learning will never give the positive results that we get through actual teaching at schools. In my opinion, e-learning is not a good tool for teaching.

لقد أصبح التعلم الإلكتروني قضية شائعة في السنوات الأخيرة وبشكل خاص بسبب الأمراض التي ضربت كل العالم. سأناقش هذا الموضوع بشكل عام. التعلم الإلكتروني بالنسبة لي ليس أداة تعليمية فعالة لتعليم الطلاب وله العديد من الآثار السلبية. أولاً الطلاب سيتوقفون عن اتباع نظام وفوائيد المدارس. أيضاً لن يكون هناك مجتمع تعليمي وسيفقد الطلاب التواصل الفعلي بينهم. أخيراً فإن التعلم الإلكتروني لن يعطي أبداً أية نتائج إيجابية مثل تلك التي نحصل عليها من التعليم الواقعي. برأبي التعلم الإلكتروني ليس إدارة فعالة للتعليم.

25 - Activity Book – Page 73

Write about women's role in the Syrian society

Woman role existed in society since the beginning of Islam in our world. Syria is an Islamic country so women's role in society is essential. First, women have the same rights of men in Syria. Secondly, they have been given so many responsibilities and they succeeded in achieving a great progress in our society. There are so many institutions special for women in Syria through which they can contribute in building our modern society. No need to ask for equality between men and women in Syria because they are actually equal. Briefly, women in Syria participate in every part of our daily life and they have a great role in our modern society.

دور المرأة تواجد في المجتمع منذ بدايات الإسلام في عالمنا. سورية بلد إسلامي لذلك فإن دور المرأة أساسي. أولاً المرأة لديها نفس حقوق الرجل في سوريا. ثانياً أعطيت المرأة الكثير من المسؤوليات ونحن في تحقيق تقدم عظيم في مجتمعنا. هناك العديد من المنظمات خاصتاً للنساء في سوريا والتي من خلالها يستطعن المشاركة في بناء مجتمعنا المعاصر. لا حاجة لطلب المساواة بين الرجل والمرأة في سوريا لأنهم متساوون على أرض الواقع. باختصار، النساء في سوريا يشاركون في كل أجزاء حياتنا اليومية ولديهن دور عظيم في مجتمعنا المعاصر.

26 - Activity Book – Page 41

Write an advice to people who are about to start a new job

It's a good idea to arrive on time on the first day of your new job. Do your tasks carefully and correctly. Finish your work before leaving. Make friends with people who are working with you. Listen and learn from them. Also, ask them if you are not sure about something. The best way to be a good work mate is to work hard. Finally, you will feel happy if you make good relations with your work mates and bosses.

إنها فكرة جيدة أن تصل في الوقت المحدد في اليوم الأول لعملك الجديد. قم بجمع واجباتك بعناية وبشكل صحيح. قم بإنهاء عمك قبل أن تغادر. كون صداقات مع الأشخاص الذين يعملون معك. اسئلي إليهم وتعلم منهم. أيضاً، اسألهم إذا لم تكن متأكداً حول شيء ما. الطريقة الأفضل لتكون زميل عمل جيد هو أن تعمل بجد. أخيراً، ستشعر بالسعادة إذا استطعت صنع علاقات جيدة مع زملاء عمك ورتيسك.

24 - Activity Book – Page

Write about an argument for or against e-learning at school

E-learning at schools became a popular issue in recent years especially because of the diseases that struck the whole world. I will discuss this subject in general. E-learning for me is not an effective tool for teaching students and it has so many negative effects. First, students will no more follow the school's principles. Also, there will not be educational society anymore and students will lose personal contacts with each other. Finally, e-learning will never give the positive results that we get through actual teaching at schools. In my opinion, e-learning is not a good tool for teaching.

لقد أصبح التعلم الإلكتروني قضية شائعة في السنوات الأخيرة وبشكل خاص بسبب الأمراض التي ضربت كل العالم. سأناقش هذا الموضوع بشكل عام. التعلم الإلكتروني بالنسبة لي ليس أداة تعليمية فعالة لتعليم الطلاب وله العديد من الآثار السلبية. أولاً الطلاب سيتوقفون عن اتباع نظام وقوانين المدارس، أيضاً لن يكون هناك مجتمع تعليمي وسيفقد الطلاب التواصل الفعلي بينهم. أخيراً فإن التعلم الإلكتروني لن يعطي أبداً أية نتائج إيجابية مثل تلك التي نحصل عليها من التعليم الواقعي. برأيي التعلم الإلكتروني ليس إدارة فعالة للتعليم.

25 - Activity Book – Page 73

Write about women's role in the Syrian society

Woman role existed in society since the beginning of Islam in our world. Syria is an Islamic country so women's role in society is essential. First, women have the same rights of men in Syria. Secondly, they have been given so many responsibilities and they succeeded in achieving a great progress in our society. There are so many institutions special for women in Syria through which they can contribute in building our modern society. No need to ask for equality between men and women in Syria because they are actually equal. Briefly, women in Syria participate in every part of our daily life and they have a great role in our modern society.

دور المرأة تواجد في المجتمع منذ بدايات الإسلام في عالمنا. سورية بلد إسلامي لذلك فإن دور المرأة أساسي. أولاً المرأة لديها نفس حقوق الرجل في سوريا. ثانياً أعطيت المرأة الكثير من المسؤوليات ونجحنا في تحقيق تقدم عظيم في مجتمعنا. هناك العديد من المنظمات خاصة للنساء في سوريا والتي من خلالها يستطعن المشاركة في بناء مجتمعنا المعاصر. لا حاجة لطلب المساواة بين الرجل والمرأة في سوريا لأنهم متساوون على أرض الواقع. باختصار، النساء في سوريا يشاركون في كل أجزاء حياتنا اليومية ولديهن دور عظيم في مجتمعنا المعاصر.

26 - Activity Book – Page 41

Write an advice to people who are about to start a new job

It's a good idea to arrive on time on the first day of your new job. Do your tasks carefully and correctly. Finish your work before leaving. Make friends with people who are working with you. Listen and learn from them. Also, ask them if you are not sure about something. The best way to be a good work mate is to work hard. Finally, you will feel happy if you make good relations with your work mates and bosses.

إنها فكرة جيدة أن تصل في الوقت المحدد في اليوم الأول لعملك الجديد. قم بجميع واجباتك بعناية وبشكل صحيح. قم بإنهاء عملك قبل أن تغادر. كون صداقات مع الأشخاص الذين يعملون معك. امسك اليوم وتعلم منهم. أيضاً، اسألهم إذا لم تكن متأكدًا حول شيء ما، الطريقة الأفضل لتكون زميل عمل جيد هو أن تعمل بجد. أخيراً، ستشعر بالسعادة إذا استطعت صنع علاقات جيدة مع زملاء عملك ورتبتك.

Write about beauty of music, art and nature in different cultures

Different cultures in ancient times enjoy the beauty of nature, art and music. Syria and Egypt are considered two of the oldest cultures that had lots of talented people who were creative. Artists, musicians and poets who talked about the beauty of nature. These two countries have undergone different civilisations that's why they are rich in these issues. A big number of musicians who protect the country traditions through songs and other arts. A huge number of writers and poets as well talked about nature and its beauty. Briefly, beauty of music, art and nature was reflected clearly in these two countries.

الحضارات المختلفة في الأوقات القديمة تمتعت بجمال الطبيعة والفن والموسيقى. سوريا ومصر يعتبران اثنتان من أقدم الحضارات واللتان ملكتا الكثير من الأشخاص الموهوبين الذين كانوا مبدعين. الفنانين، الموسيقيين والشعراء الذين تحدثوا عن جمال الطبيعة. خضع هذا البلدان لحضارات مختلفة لذلك فانهما غنيتا بهذه المواضيع. هناك عدد كبير من الموسيقيين الذين يحمون تقاليد البلد من خلال الأغاني والفنون الأخرى. عدد هائل من الكتاب والشعراء كذلك تحدثوا عن الطبيعة وجمالها. باختصار فان جمال الموسيقى، الفن والطبيعة انعكس بوضوح في هذين البلدين

Best Wishes

T. Ahmad Haddad